

Title (en)

THERAPEUTIC PREPARATIONS FOR TREATMENT OF CERTAIN VIRAL AND OTHER DISEASES AND THE PREPARATION OF THE SAME.

Title (de)

MEDIZINISCHE ZUSAMMENSETZUNGEN ZUR BEHANDLUNG BESTIMMTER VIRALER ODER SONSTIGER KRANKHEITEN UND HERSTELLUNG DERSELBEN.

Title (fr)

PREPARATIONS THERAPEUTIQUES POUR LE TRAITEMENT DE CERTAINES MALADIES D'ORIGINE VIRALE OU AUTRE ET LEUR PRODUCTION.

Publication

**EP 0188590 A1 19860730 (EN)**

Application

**EP 85903869 A 19850729**

Priority

HU 291984 A 19840730

Abstract (en)

[origin: WO8600811A1] Therapeutic preparations against certain viral and other diseases of humans. The preparations are specified as formulas containing attenuated Newcastle disease virus, Marek's disease virus, avian bronchitis virus or avian encephalitis virus, mixed in carrier substance generally used in human pharmacology, if desired along with one or more optional potentiating preparations. Another object of the invention is the use of the above viruses in the treatment of virus diseases as well as malignant and benign tumours and collagen diseases.

Abstract (fr)

Préparations thérapeutiques contre certaines maladies d'origine virale ou autre chez l'homme. Ces préparations sont spécifiées en tant que formules contenant le virus atténue de la maladie de Newcastle, le virus de la maladie de Marek, le virus de la bronchite chez les aviens ou le virus de l'encéphalite chez les aviens, mélangés dans une substance-véhicule utilisée généralement en pharmacologie humaine, éventuellement avec une ou plusieurs préparations de renforcement. Un autre objet de l'invention est l'utilisation de ces virus dans le traitement de maladies d'origine virale, ainsi que de tumeurs bénignes et malignes et de maladies du collagène.

IPC 1-7

**A61K 39/12; A61K 39/17; A61K 39/215; A61K 39/255; A61K 39/39**

IPC 8 full level

**A61K 35/76** (2015.01); **A61K 39/12** (2006.01); **A61K 39/17** (2006.01); **A61K 39/215** (2006.01); **A61K 39/255** (2006.01); **A61K 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 35/76** (2013.01); **A61K 39/12** (2013.01); **A61K 39/17** (2013.01); **A61K 39/215** (2013.01); **A61K 39/255** (2013.01);  
**A61K 2039/5254** (2013.01); **A61K 2039/58** (2013.01); **A61K 2039/585** (2013.01); **C12N 2710/16334** (2013.01); **C12N 2760/18134** (2013.01);  
**C12N 2770/20034** (2013.01); **C12N 2770/24134** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600811A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8600811 A1 19860213**; AU 4638085 A 19860225; EP 0188590 A1 19860730; HU 197517 B 19890428; HU T40572 A 19870128

DOCDB simple family (application)

**HU 8500048 W 19850729**; AU 4638085 A 19850729; EP 85903869 A 19850729; HU 291984 A 19840730